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Pili bomo odlično vince, letina je dobra
Vprvih oktobrskih dneh je bila trgatev v Halozah po vsej vinorodni deželi Štajerski v polnem 
teku. V haloških vinogradih smo srečevali vesele ljudi, zadovoljne obraze, ki so hvalili letnik 

2001, letnik, ki ne bo kaj slabši od lanskega, ponekod celo boljši in odličnejši. Vinogradniki, tudi 
tisti nekoliko z večjimi vinogradniškimi površinami, so bili sredi trgatve, ko še niso pričeli 

trgati poznih sort, izredno zadovoljni, upajoč, da bo vino letnika 2001 v kleti »dozorelo« v od
lično vino in da bodo vremenski pogoji ugodni za pozne in ledene trgatve. Ni kaj, letošnja vins

ka letina je znova obilna, sladka in v ponos vsakemu vinogradniku. Nekatere smo obiskali v
prvem tednu vinotoka in jih zmotili sredi trgatve.

Konrad JANŽEKOVIČ, Vinogradništvo Turčan, Turški Vrh: »Letina je 
za nas dobra, ne glede na lansko poškodovanost po suši in slabim nastavkom. 
Letos je letina muškatov, zagotovo bomo imeli sama vrhunska vina. Naše 
vinogradništvo je integrirano, kar pomeni, da se ukvarjamo z 
vinogradništvom, ki je prijazno naravi, da manj škropimo in tudi manj gnoji
mo. Do konca prvega tedna oktobra smo potrgali le nekaj pridelka, kajti trga
mo šele takrat, ko je grozdje »pripravljeno«, ne hitimo, ker to ni niti najmanj 
dobro za poznejšo kvaliteto. Lahko še rečem, da so tri sorte že zagotovo predi- 
katna vina: sivi pinot, chardonnay in laški rizling. Harmonija je letos izredna, 
morda je nekoliko več kisline kot lani. Vsi kazalci so v sozvočju, kvaliteta je 
dobra. Imeli bomo prav dobra, če ne sama odlična vina.«

Ivan TEŽAK, Turški Vrh (vinograd v Hrastovcu): »Po sladkorni stopnji 
letino ocenjujem za zelo dobro, količin je nekoliko manj kot lani, to pa zaradi

slabega nastavka. Ampak v primerjavi 
z lansko ni letošnja nič kaj slabša. Imeli 
bomo blizu 500 litrov manj vina, a to je 
še zmeraj dobro. Potrgali smo že ves 
pridelek, v vinogradu imamo namreč 
mešane sorte, ki potem skupaj dajo 
dobro kapljico. Trgatev je uspela, imeli 
smo zelo pridne »berače«, pa še lepo 
vreme je pripomoglo k temu.«

Srečko KOTOLENKO, Goričak:
»S trgatvijo smo pričeli šele 7. okto
bra, z obiranjem souvignona. Kaže, 
da bo letina obilna, celo boljša od 
lanske, prvi izgledi so dobri. Po sou- 
vignonu bomo pričeli z obiranjem 
laškega rizlinga, nato pridejo na 
vrsto pozne sorte, kot sta laški rizling 
in šipon. Nekaj meritev smo kot koo- 
perantje Kmetijskega kombinata 
Ptuj naredili, te kažejo dobro, ampak 
treba bo počakati na zaključek trgatve. Gnilobe je bilo nekaj, vendar se je ta us
tavila s sušenjem. Letos bomo poskušali z izborom, lani pa se je za dobro poka
zala pozna trgatev renskega rizlinga. Cena grozdja pa je tista, s katero 
vinogradniki nikakor ne moremo biti zadovoljni.«
Slavko KOKOT, Turški Vrh: »Sušno obdobje je pustilo nekaj posledic tudi v 

naših vinogradih, grozdje je potem zaradi obilic padavin pričelo pokati, a 
večjih posledic to za zdaj ni prineslo. Letošnja letina je vsekakor dobra, v 
prvih dneh oktobra smo pobrali grozdje s 1500 trsov, predvsem sort ranine, 
kot je traminec, potem bomo pričeli z obiranjem souvignona, laškega rizlinga, 
šipona, renskega rizlinga. Traminec ima dovolj sladkorja, tudi vlago v mejah 
normale, pokazatelji o letniku 2001 so torej zelo dobri. Tudi pogoji za kletar
jenje bodo letos tapravi, tako vsaj kaže, vse skupaj se namreč začenja ob pra
vem času. Morda bomo letos pridelali tudi ledeno vino, tako vsaj načrtujemo.«

Martin TETIČKOVIČ, Hrastovec:

»Dobro smo nabrali, letina je dobra, v 
našem vinogradu kaže celo boljše od 
lani. S kvaliteto moramo biti zado
voljni, lahko povem, da bomo pili 
dobro, predvsem pa sladko vince, ki 
ga ne bo treba dosladkati. Pobrali 
smo sorte souvignon, zeleni silvanec 
in laški rizling, ob trgatvi pa si naredi
li veselje, kot vedno doslej. Z domači
mi, s prijatelji smo po končani trgatvi 
naredili pristno zabavo, na kateri pa 
seveda poleg mnogih domačih dob
rot ni manjkala moja harmonika.«
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Jesen, tako pravimo, je tretji letni čas, ko zorijo plodovi, ko se Haloze pričnejo odevati v pi
sane barve po naših gozdovih in ko se po gričin slišijo klopotci in nežno petje drobnega 
črička, ki nas vabi v trgatev - v braje. No, razgibani in cvetoči pomladi je sledilo vroče in 
hkrati sušno poletno obdobje. Veselili smo se tiste lepe cvetoče in dehteče pomladi, ko so 
med drugim prvi poganjki v vinogradih pokazali na svojih mladikah bogato 
vinogradniško letino. Veseli smo bili tega mi tukaj v Zavrču in teh naših okoliških krajih, 
kjer raste žlahten vinograd in se pridela najboljše vino širom sveta. Pridne in delovne roke 
naših ljudi dajejo zelo lepe uspene pri pridelavi vina na tem našem vzhodnem delu Haloz, 
kjer leži prav naša občina Zavrč, ki pa jo ie žal v poletnem času doletel sušni in hkrati 
vročinski val in tudi v tej naši vinogradniški kulturi zdesetkal pridelek. Toda kot trdni in 
kleni tukajšnji ljudje smo znali prenesti tudi ta kruti naravni pojav in tako dočakali to našo 
priljubljeno časovno dobo v letu, jesen.
Jesen je, ko obiramo in pospravljamo pridelke, plodove našega celoletnega dela, ko nam 

zemlja negovani sad daruje in ko našo delo v bogastvo tem vendarle zmaguje. Kako ne, saj 
smo na delu v vinogradu, v trgatvi, kjer se veselimo, kjer odmeva pesem, glas harmonike, 
kjer poje klopotec in z njim še droben čriček, ki nam vliva novo moč, vero in upanje v 
jutrišnje po naši želji mirno in sproščeno življenje med griči, kjer tudi živimo, živimo živl

jenje, ki ga, hvala Bogu, ne pretresajo tragični dogodki ali trenutki, ki bi našo življenjsko in hkrati želeno bivalno okoli
co pretresali in življenjsko morebiti negativno razburjali; nasprotno, saj si v našem kraju bivanja v lokalni skupnosti 
občine Zavrč vsi skupaj prizadevamo, da bi živeli mirno, čeprav skromno, vendar toplo in prijateljsko življenje na ob
mejnem koščku naše domovine Slovenije, tukaj v Zavrču, kjer se vedno nekaj dela, godi, snuje...
To so letos dokazali v društvenem življenju naši cenjeni občani, ki delujejo v prostovoljnem gasilskem društvo Zavrč, 

ko smo skupaj z njimi praznovali lepo pripravljeno 60. obletnico obstoja tega društva. Lep in topel sprejem na tem ga
silskem prazniku je bil prav gotovo sprejem gasilcev iz sosednje Hrvaške in seveda naše sosede Avstrije, med katerimi 
je bil tudi župan iz mesta Obergralla. Topla in prijetna prireditev je bila lepo in pestro organizirana 21. julija, ko nas je 
tudi zmotil premalo obilen dež za to sušno poletje. Gasilci iz Zavrča, naj vam bo v ponos ta vaša in naša slovesnost ob 
vaši 60. obletnici obstoja.

11. avgusta pa je oživelo okrašeno grajsko dvorišče v Zavrču, kjer je domačin, član KUD-a Maksa Furjana Zavrč, preds
tavil širši javnosti svojo drugo pesniško zbirko pod imenom “Me grički haloški bodrijo”. Kako ne, ali niso prav grički tis
ti, ki nas velikokrat in vedno znova popeljejo v življenje, ki smo ga živeli že od rojstva med temi našimi griči in nas 
vodilo skozi vsa tista težka, včasih morda tudi kruta življenjska pota, toda vedno znova smo zmogli toliko moči in ostali 
tukaj med griči, med katerimi sedaj živimo in bi želeli živeti tudi naprej, čeprav včasih težko, toda za nas vedno znova 
tisto naše življenje, h kateremu nas bodrijo tudi naši grički. Motiv vsega tega je bil, da bi tudi naprej ostali tukaj veseli in 
prijetni ljudje in da bi živeli življenje takšno, kot sem že prej dejal, da nas ne bi motili tragični ali drugi neželeni človeški 
odnosi. Ohranimo svoj bivalni košček zemlje, ki je gričevnat in takšen tudi ljubi tudi za našim rodovom, naj nas pri tem 
bodrijo naši grički.
Tudi športniki so zaživeli že rano spomladi in tako preko vsega leta aktivno delujejo. Mladi, združeni v Športnem 

društvu, so dokazali, da imajo radi svoj kraj, da je bodrenje življenja in s tem tudi našega duha že pri mladih prisoten, s 
tem tudi privržen kraju bivanja. Lepo in dobro organizirani šahovski turnir na vrhu haloškega grička na Švabovem je 
bil organiziran v počastitev osrednjega občinskega praznika.
Tudi lovci so organizirani v svojo družino, kjer gojijo dejavnosti, in v svoji vsebini notranjega hotenja ter v želji 

združevanja in zbliževanja naših občanov. Tudi lovci so ob prazniku občine Zavrč organizirali tekmovanje v dobrobit 
naše osrednje skupnosti, ki jo velja utrditi in torej kot takšno tudi ohraniti. Zeleni logi haloških gričev pa naj bodo bo
gato lovišče in tudi hkrati ohranjanje živalskega življenja na tem našem gričevnatem območju, kajti lepo je videti bistro 
srno na zeleni jasi pod gričem ali fazana ob preletu ozke dolinice, pa tudi divjega zajčka ob obronku gozda. Živ živalski 
svet na prostosti naj ohrani tudi delovanje vaše družine lovskih veščin.
JESENI, V ČASU TRGATVE V OBČINI PRAZNUJEMO...
In tako je v našo deželo torej prišla jesen, ko praznujemo naš praznik občine -27. september, ko je tudi Dan šole. Ob sa

mem dnevu občinskega praznika je bil prav gotovo najlepši dogodek na šolskem igrišču, kjer so naši najmlajši iz 
otroškega vrtca pod vodstvom vzgojiteljic, in seveda tudi osnovnošolci pod vodstvom pedagoškega in učiteljskega kad
ra, prikazali splet pesmi, plesov, igric in nagovorov, ki so zares toplo navdušili. Občinski praznik je bil zaključen na 
najlepši možen način, ko so nas naši otroci v lepem sončnem jesenskem dnevu razveselili pred tako lepo in za kraj zelo 
pomembno novo šolo v Zavrču. Tudi vi, dragi naši najmlajši, vzemite to naše občinsko glasilo v roke, si ga oglejte, in 
najbrž boste na fotografiji med pisanimi vetrnicami našli tudi sebe. Vetrnice so bile z vami vred posejane širom 
šolskega igrišča, kar me je spominjalo na klopotce v naših vinogradih, ki pojejo po naših vinorodnih završkih gričih.
Moj namen ni pisati in opisovati posameznih dogodkov, ampak povedati le to, da znotraj svojega bivalnega kraja oziro

ma lokalne skupnosti, kjer živimo, prevladuje harmonija, ki nas povezuje in s tem življenju daje družbeni smisel času in 
kraju bivanja. Veliko veselja bo zopet v nas vlila trgatev, ko se bomo veselili, prepevali, pa še morebiti po naši navadi 
kakšno zaplesali. Kako pa ne, saj nas vedno znova bodrijo grički, med katerimi živimo, pa vas naj nekoliko razvedri in 
razveseli zopet naš ponovni, sedaj jesenski pozdrav z naslovom Dober den.

Podžupan Peter VESENJAK
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VESELO PRAZNIČNO VZDUŠJE OB 5. PRAZNIKU OBČINE ZAVRČ

Veselje, ko je opravljeno skupno delo
Občina zavrčje svoj peti praznik proslavljala 15■ septembra -praznovali so v lovskem, športnem, turis

tičnem, čebelarskem in kulturnem društvu - na osrednji svečanosti v kulturni dvorani podeljeni plaketa 
in priznanje občine - bogat kulturni program, lepa slovenska beseda in veselje ob infrastrukturnih pri

dobitvah majhne vinorodne občine

Na prazniku smo srečali domala vse župane in podžupane občin na Ptujskem

Praznik občine je zmeraj pose
ben praznik nekega okolja, dan os
rednje svečanosti pa priložnost, 
ko se srečajo župan, vodstvo obči
ne, občani in povabljeni gostje. 
Namen srečanja je preprost, naz
draviti skupnim pridobitvam, se 
poveseliti ob dobro opravljenem 
delu in povedati za nove načrte, ki 
ljudem v majhnih krajih lahko 
obogatijo ter olepšajo bodočnost. 
V Zavrču in okolici ie vsako leto 
znova praznik občine posebnega 
pomena, tudi zato, ker v krajih 
miru in prijaznosti gradijo življen
je, vredno človeka. S temi beseda
mi se je v svojem kratkem nago
voru ljudem vtisnil v spomin 
podžupan mestne občine Ptuj, 
Ervin Hojker, ki je bil na svečanos
ti še v družbi domala vseh župa
nov, podžupanov in predstavni
kov občin na Ptujskem, in prijatel
jev - sosedov s Hrvaške. Prijazne

pozdrave z opravičilom in čestit
ko ob prazniku pa sta Zavrčancem 
poslala mag. Franci But, minister 
za kmetijstvo, gozdarstvo in preh

rano, ter Rado Simonič, župan 
občine Hajdina.

Na dan praznovanja je beseda 
tekla o lepotah Zavrča in Haloz, o 
ljubezni do Zavrča, o zavzetih in 
pridnih ljudeh, ki imajo za sabo us
pehe, o ljudeh, ki jim majhne stva
ri v življenju pomenijo največ, pa 
o jeseni, ki je v dneh praznovanj že 
počasi kukala v vinorodne konce 
in vabila na trgatev. A od vsega 
najlepša je bila je Slavčkova pe
sem, vodilo osrednje svečanosti, 
ki so jo domači kulturniki obogati
li z lepimi melodijami, recitali, 
ljudskimi inštrumenti in harmoni
ko domačih muzikantov. Beseda 
voditelja prireditve, podžupana 
Petra Vesenjaka, pa je praznični 
dan naredila še prijetnejši in 
veselejši.

DOBITNIKA NAJTVTŠJIH 
OBČINSKIH PRIZNANJ
Dobitnik plakete občine Zavrč: 

Milenko Stojičevič, doktor medi
cine, specialist otorinolaringo-

Osrednjo prireditev ob 5. občinskem prazniku so z nastopom obogatili člani 
KUD Maksa Furjana Zavrč: ljudske pevke in pevci, harmonikarja Martin 
Tetičkovič in Peter Vesenjak ml., ljudska muzikanta Ivan Bratuša in Franc Pun- 
gračič, ter recitatorki Petra Bratuša in Petra Prelog, ki so prebirale pesmi do
mačih pesnikov Petra Vesenjaka in Marijana Brumnca.
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V finančnem smislu vse to pome
ni kar precejšen zalogaj za našo 
majhno občino. Posebej moram 
pozdraviti, da smo za dosego cil
jev zaslužni vsi občani. Dobro 
namreč vem, da brez medsebojne 
pomoči in podpore razvoj naše 
haloške občine še dolgo ne bi bil 
na nivoju, kot je danes. Ob tej pri
ložnosti, ko v občini slavimo 
občinski praznik, se vam, 
spoštovane občanke in občani, še 
enkrat prav lepo zahvaljujem. Zah
valjujem se vsem izvajalcem ter os
talim, ki so nam na kakršenkoli 
način pomagali pri doseganju 
naših ciljev in prisluhnili željam 
ter potrebam naše občine.
Če smo se ob zadnjem prazniku 

občine veselili ob pridobitvi vodo
vodnega sistema, je letos prav, da 
se prav tako veselimo modernizi
ranih cest, ki nam omogočajo 
lažjo pot v svet. Upam, da bomo 
tudi druge vidike našega življenja 
uredili tako, da bomo po teh ces
tah radi odhajali in se še raje vrača
li v naše lepe Haloze.
Trdno sem prepričan, da bomo

Z veseljem lahko povem, da je 

bilo tudi to obdobje uspešno.

Tudi vinarji so pokazali svoj pridelek

konca meseca oktobra imamo v 
planu urediti še parkirišče pri 
pokopališču.
Poleg navedenih investicij smo iz

vajali razna vzdrževalna dela na 
občinskih cestah, posebej pa smo 
poskrbeli za večjo varnost na cesti 
Švabovo, kjer smo postavili 200 
metrov varnostne ograje.

tudi v prihodnje s trdim delom in 
voljo dosegli zastavljene cilje ter 
se jih ob naslednjih praznikih sku
paj veselili. Čeprav letošnji občins
ki praznik praznujemo nekoliko 
zgodaj kot prejšnja leta, je pray 
tako slovesno in veselo in tako naj 
bo tudi v bodoče.«

log, nekdaj splošni zdravnik v 
Zdravstvenem domu v Zavrču. 
Dobitnik priznanja občine 

Zavrč: Ivan Kokot, domačin s 
Turškega Vrha.

Dokončno smo zaključili še z 
zadnjimi vodovodnimi priključki, 
asfaltirali cesto v Pestikah, 
Vrbanjšaku, odsek Turški Vrh-Mir- 
ko Lorbek in krajši odsek ceste

Svoje izdelke je na ogled postavilo čebelarsko društvo

ŽUPAN MIRAN VUK OB 
PRAZNIKU
»Spodobi se in tudi prav je tako, 

da se ob praznovanju praznika 
občine ozremo nazaj in na hitro 
zabeležimo tiste pomembne stvari 
in dogodke, ki so se nam zgodili 
od zadnjega praznika občine do 
danes. Na tak način lahko ugotovi
mo, ali so bili naši zastavljeni cilji 
doseženi in ali smo lahko zadovolj
ni s svojim delom.

Hrastovec- Majcenovič - Milan 
Kokot. Pričeli smo tudi z obnovit
venimi deli na Slomškovem domu 
in I. fazo del uspešno zaključili. Do
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PO NOVI ASFALTNI 
CESTI DO 
LORBEKOVIH V 
TURŠKI VRH

Praznično slavje se je v občini Zavrč 
po osrednji prireditvi nadaljevalo še v 
Turškem Vrhu, kjer so zbrani občani 
in gostje nazdravili še novi, težko 
pričakovani pridobitvi - asfaltni cesti, 
ki pelje do družine Lorbek. Zanjo sta 
najbolj zaslužna brata Mirko in Janko 
Lorbek, ki sta v večletnih prizadevan
jih in želji po dostojni haloški cesti z 
veliko mero poguma uspela dokonča
ti veliko nalogo. Asfaltne ceste na 
strmi haloški grič je slabih 800 met
rov, domačini in občasni obiskovalci 
tega konca pa so za njeno modernejšo 
ureditev zbrali veliko dragocenih to
larjev, za kar jih je župan Miran Vuk še 
posebej pohvalil.

Ob otvoritvi modernizirane ceste 
do Lorbekovih je mlada občanka 
Monika Kokot Trančar povedala 
takole: »Ko nas pot vsak dan pelje 
po dolini v Turški Vrh ali Dreno
vec, na hribu med dolinami na 
strmem grebenu opazimo skupi
no hiš. A samo dve sta naseljeni, 
ostalo so le vikend hišice. Verjetno 
so se mnogi že kdaj spraševali, le 
kako se domačinom uspeva prebi
ti z vozili do doma, še posebej po
zimi v snegu ali ob večjih nalivih?
Verjetno tako, kot vsem 

Haložanom, ki živijo po gričih in si 
želijo dostojne ceste. Želijo si jo 
lastniki vinogradov in vikend 
hišic, a v enem od predelov 
Turškega Vrha sta si urejeno cesto

najbolj želela brata Lorbek. Od 
želje do otvoritvene svečanost je 
zanju preteklo precej časa, v pro
jekt sta skupaj vložila veliko ener
gije, časa, poti in lastnih sredstev - 
vse za urejenost ceste.
Pred leti, ko sta Lorbekova Mirko 

in Janko odhajala v tujino za 
večjim kosom kruha, sta v svojo 
prihodnost odšla po blatnem 
haloškem kolovozu. S svojim de
lom sta zdaj dosegla, da bo pot v 
prihodnost za njune otroke lepša,

in da bodo ti vendarle ostali na do
mači zemlji, lastniki vikend hišic 
pa bodo poslej še pogosteje v svo
jih vinogradih.
V imenu vseh, ki jim ta cesta po

meni lepšo pot v prihodnost, is
krena hvala, posebej za prispevke 
vsem dobrim ljudem, ki so poma

gali po svojih najboljših močeh, 
kajti povsod so čakala odprta vra
ta.
Neprecenljiv delež pri tem veli

kem uspehu pa ima naš gospod 
župan, saj bi brez njegovega razu
mevanja in podpore občine mo
dernizacija te ceste ostala le želja. 
Hvala za razumevanje Gozdnemu 
gospodarstvu Ptuj, da so dovolili, 
da je bilo v njihovem gozdu pose
kanih nekaj dreves, ki so pač bila v 
napoto pri izgradnji ceste.

Na koncu hvala vsem Zavrčanom, 
ki so pred leti zbrali pogum in 
modrost ter se odločili za samos
tojno občino. »Posledice« te od
ločitve so vidne tudi v Turškem 
Vrhu, na današnji otvoritveni slo
vesnosti.«
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5. PRAZNIK

OBČINE ZAVRČ

PREPROSTOST IN 
VELIKODUŠNOST 
ZAVRŠKEGA 
ZDRAVNIKA

Milenko STOJIČEVIČ, dr. med., je 
stari znanec prebivalcev Zavrča in 
okoliških vasi. Od leta 1970 je op
ravljal delo splošnega zdravnika in 
to vse do opravljene specializaci
je. V tistih letih se je takratnim pre
bivalcem zapisal v srca kot vesten, 
prijazen, skrben zdravnik, za kate
rega nobena pot ni bila pretežka, 
pa čeprav še ob tako pozni uri ter 
nemogočem vremenu, in kljub 
temu, da ni bilo takšnih prevoz
nih sredstev, kot jih poznamo da
nes. V tem se je kazala njegova 
preprostost in velikodušnost, saj 
je svoje paciente spoštoval in rad 
skrbel zanje.
Vendar pa tudi po odhodu v novo 

službo v bolnico Ptuj ni pozabil na 
malega haloškega človeka, saj je

vsakemu pacientu iz završkega 
konca ponosno povedal, da se še 
vedno čuti član tega okoliša.
Ob tem je od leta 1970 tudi član 

Lovske družine Zavrč. Njegova 
strokovnost ga je vodila v članstvo 
upravnega odbora in v organe 
lovske družine Zavrč. Svoje delo še 
danes opravlja zelo vestno, kot 
lovski tovariš pa je lahko vzor tako 
starejšim, kot tudi mlajšim članom 
lovske bratovščine.
Za vse omenjene zasluge se je 

Milenku Stojičeviču župan občine 
Zavrč iskreno zahvalil in mu v 
znak zahvale podelil PLAKETO 
občine Zavrč.

TURŠKOVAŠČAN, KIJE 
OBUDIL 
PRIJATELJSKO 
ŽIVLJENJE OB MEJI
Ivan KOKOT s Turškega Vrha 140 

A se je izkazal že z aktivnim delom 
ob modernizaciji ceste iz Drenov
ca proti Mohorju, kjer je bil tudi 
član gradbenega odbora. Vse sko
zi dela v prid razvoja in enotnosti 
akcij, ki so izvedene v občini, torej 
strjuje vrste, ki si želijo hitrejši raz
voj skupnosti, s tem pa ne pozablja 
na vrlino lepih, dobrih ter pristnih 
človeških odnosov, ki imajo pri 
Ivanu Kokotu veliko notranjo 
moč.
Vse to je že letos dvakrat dokazal s 

pripravo dveh odmevnih dogod
kov, na katerih so sodelovali ljudje

iz Slovenije in sosednje Hrvaške. 
Ob veliki noči je organiziral 
srečanje ob žganju kresa, drugi tak

velik medijsko odmeven dogodek 
pa je pripravil ob postavitvi klo
potca Velikana. Srečanje je bilo 
dobro pripravljeno, na njem pa 
spet poudarjeno prijateljsko 
druženje ob meji.
Vse kaže, da je pot Ivana Kokota 

pravilna, saj naj bi za vinorodno 
završko območje postavljanje klo
potca postalo vnaprej tradicional
no in tega si občan s Turškega Vrha 
še kako želi.
Za vso dosedanje delo, za njegova 

prizadevanja in dobra dela je Iva
nu Kokotu župan občine Zavrč v 
znak zahvale podelil PRIZNANJE 
občine Zavrč.

V Zavrču smo veseli ljudje, zato glasbe in pesmi nikoli ne zmanjka
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SLOMŠKOV DOM DOBIVA NOVO PREOBLEKO

A. M. Slomšek bi bil ponosen na Zavrčane
Končno, bi lahko dejali ob 

pogledu na Slomškov dom, 
kulturni spomenik završke 
župnije, ki od letošnjega polet
ja dalje vendarle dobiva novo 
podobo. Prva dela na dodobra 
dotrajanem objektu so se zače
la v poletnih počitnicah, do 
sredine septembra pa so grad
binci že zaključili z načrtova
no I. fazo del. Zdaj je 
Slomškom dom z novim 
ostrešjem, zamenjano kritino 
in prezidavami povsem dru
gačen, bolj varen, pa tudi zob 
časa ga več ne načenja. Občina 
Zavrč je samo letos za obnovo 
doma namenila dobrih 5 mili
jonov tolarjev proračunskih 
sredstev, ostalo so zbrali župl- 
jani.
O Slomškovem domu v Zavrču ne 

vedo kaj dosti povedati, le starejši 
župljani pravijo, da je ta dom večk
rat gostil razne kulturne priredit
ve. Pečat pa naj bi domu dal škof 
Anton Martin Slomšek, ki je bil 
leta 1860 v Zavrču na birmi, zato v 
župniji sklepajo, da se je prav po 
njegovem obisku prijelo ime za 
kulturni prostor, ki se je ohranilo 
do današnjih dni. Slomškov dom je 
postal kulturni spomenik, dolga 
leta se zanj ni zmenil nihče, a obči
na in župnija ga od lani želita sku
paj prenoviti, da bo potem ponos 
vseh.

DOM Z NOVO 
VEROUČNO UČILNICO, 
KNJIŽNICO IN 
STANOVANJEM
Farni župnik Jože Pasičnjek o 

prenovi Slomškovega doma 
pravi takole: »Zares vesel sem, da 
se je premaknilo tudi na tej poti, 
da je obnova Slomškovega doma 
končno stekla. Dela, ki so zdaj op
ravljena na zgradbi, so seveda po
polna: prenova ostrešja, zamenjali 
smo kritino, tudi stropi so novi, 
uredili smo tla, narejeni so podbe-

toni, za zaključek letošnjih del pa 
smo si zadali še montažo oken in 
vrat.
Trajalo je kar nekaj let, da smo se 

uspeli dogovoriti z občino, pa se 
je, hvala bogu, premaknilo.Zato se 
moram posebej zahvaliti gospodu 
županu, pa občinskim svetnikom 
in vsem, ki pri tem projektu obno
ve pomagajo. Občina je tista, ki 
nosi levji delež vseh stroškov, žup
nijski strošek je bil le les za 
ostrešje, potem strošek žage, des
ke, ki smo jih ob dodatno potrebo
vali. Naš strošek so tudi okna in 
vrata, seveda pa bomo v prihodn
je v župniji še kaj primaknili zra
ven, kar bo potrebno.

v

Za dokončno obnovo 
Slomškovega doma bo potrebno 
prav gotovo več let, obnova je 
obsežna in draga, za vse nas je to 
velika skrb. Vse bo odvisno tudi 
od občinskega proračuna, kajti 
občina bo pri obnovi lahko poma
gala z razpoložljivimi sredstvi, zra
ven pa je tudi župnijski denar, ki 
pa vemo, da ga potrebujemo še za 
ostala redna vzdrževalna dela na 
župnijski in podružničnih cerk
vah. Menim, da bo obnova trajala 
vsaj dve leti, če ne tri leta.

Po končani obnovi bo glavni 
prostor v Slomškovem domu na
menjen veroučni učilnici, v pre
novljenih prostorih želimo urediti 
manjšo knjižnico, našli pa bomo 
še dovolj prostora za verski tisk, 
sveče in nabožne predmete, ki jih 
bodo lahko ljudje kupili. V domu 
želimo urediti sanitarije, ki bodo 
potem ob nedeljah odprte. Na 
drugi strani doma imamo v načrtu 
ureditev manjšega stanovanja, 
morda ga bomo lahko izkoristili v 
času misijona ali pa ga komu po
nudili ob obisku v naši župniji. In 
nenazadnje, Slomškov dom bo čez 
leta pripomogel k lepšemu in 
prijaznejšemu izgledu završkega 
trga, tega čudovitega prostora 
med farno cerkvijo in šolo.«

TM
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LOVSKA DRUŽINA ZAVRČ

Poleg skrbi za naravo in živali še uspešni
»strelci«

Lovska družina Zavrč je v okviru 5. 
praznika občine Zavrč organizirala 
streljanje na glinaste golobe v nedeljo, 
9. septembra 2001. Tekmovanja se je 
udeležilo 15 ekip iz Zveze lovskih 
družin Ormož-Ptuj in ekipa Sveti 
Hubert iz Cestice iz sosednje Hrvaške. 
Rezultati tekmovanja so naslednji:

- Ekipno 1. mesto Lovska 
družina iz Cirkulan
- Za posebno nagrado je 1. 
mesto dosegel Ivan Rajh iz Les
kovca
- Za pokal občine je najboljše 
streljal Janko Peklar
- Kot posameznik je najboljše 
streljal Ivan Jerenec ml. iz Cir
kulan
Strelcev je bilo okrog 100, saj ima 

vsaka ekipa po 5 članov. Tekmovalcev 
za posamezne nagrade je bilo 48. 
Prva nagrada je bila televizor, druga 
nagrada kolo in tako naprej. Vsi tek
movalci so glede na dosežene rezulta
te prejeli nagrade.
Tekmovanje je bilo zelo lepo obiska

no, saj je bilo zraven strelcev še veliko 
obiskovalcev, ki so spodbujali strelce.

-. ^ • ... 

• „ .--- - -

Tekmovanja si je ogledalo veliko 
občanov, med katerimi je bil tudi 
župan občine Zavrč, gospod Miran 
Vuk. Župan je spodbujal tekmovalce 
ter “navijal “ za domače lovce.
Na kraju samem bi se zahvalil vsem 

sponzorjem in donatorjem, ki so pris
pevali, da smo tekmo lažje pripeljali 
do konca.

Posebej pa bi se zahvalil naši strelski 
ekipi, ki je imela veliko dela, da se je 
vse lepo izteklo ter vsem ostalim lov
cem, ki so vestno opravili zadolžena 
dela. Zahvaljujem se tudi vsem gledal
cem, ki so korektno navijali za strelce.

Predsednik lovske družine Zavrč 
Anton PETROVIČ

NOVICE IZ ŠPORTNEGA DRUŠTVA
ZAVRČ

Z mesecem avgustom se je za nogometaše Športnega društva Zavrč 
začela tekmovalna sezona 2001/2002. Sezono smo začeli vzpodbudno, 
saj v prvih šestih kolih še nismo izgubili nobene tekme. Izredno ponos
ni pa smo na našo mlajšo ekipo imenovano U12, ki pod vodstvom tre
nerja Danijela Pongraca dosega zelo lepe rezultate.
Aktivna je tudi šahovska sekcija, saj je v okviru občinskega praznovanja 

izvedla šahovski turnir na Švabovem, katerega se je udeležilo veliko 
šahistov od blizu in daleč.
Kolesarska, namizno-teniška in smučarska sekcija nameravajo svoje ak

tivnosti izvesti v jesenskem in zimskem času.
Športni pozdrav!

IO ŠD Zavrč
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PLANINSKO DRUŠTVO HALOZE - VIDEM, PLANINSKA SEKCIJA ZAVRČ

Planinci prvič na pot v nočnih urah
Planinsko društvo Haloze je 

bilo ustanovljeno pred 4 leti, s 
ciljem, da združi vse ljubitelje 
pohodništva na območju občin 
Videm, Podlehnik, Gori- šnica 
in Zavrč. Tudi pri nas smo se 
našli ljubitelji in se v letu 1999 
pridružili P.D. Haloze kot sek
cija Zavrč.

- Leta 1999 smo organizirali 3 poho
de po območju naše občine. Večji del 
smo hodili ob občinski in državni 
meji. Začeli smo pri Devici Mariji in 
končali v Goričaku pri Gasilskem 
domu.
- Februarja 2000 smo imeli zimski 

pohod od Hrastovca do Belskega 
Vrha.

- Maja 2000 smo se udeležili pohoda 
po Haloški transverzali od Borla do 
Cirkulan. Ta pot je speljana tudi po 
naših zaselkih in mnogi domačini ob 
poti so se izkazali kot dobri gostitelji 
udeležencev iz cele Slovenije.
-V novembru 2000 smo se pridružili 

pohodu od Leskovca do Sv. Avguština 
in nazaj.
- 10. februarja 2001 smo organizirali 

pohod ob kulturnem prazniku. Od 
Brezovca smo se podali v Korenjak, 
kjer smo imeli pri domačiji Ivana 
Bratuša krajši postanek z recitacijami 
mlajših članov K.P.D. in glasbenim 
vložkom ljudskih godcev. Nato smo 
pot nadaljevali preko Turškega Vrha 
do Mohorja. Sledil je postanek pri 
Tineku Vesenjaku, pot smo zaključili 
pri gostilni Veselič.

- Mednarodnega pohoda “Eurofon”, 
ki je trajal od 31. maja do 2. junija le
tos, na relaciji med Borlom in Podleh
nikom se je udeležil gospod Marijan 
Brunec.

- Na cvetno nedeljo sva se dva člana 
udeležila čistilne akcije v naši občini.

- 7. julija smo organizirali 1. nočni po
hod ob polni luni. 41 udeležencev je 
prehodilo pot od Gasilskega doma 
preko Turškega Vrha, Mohorja, pa ob 
meji z republiko Hrvaško do domačije

Maksa Furjana in po Goričaku do 
Gasilskega doma. Tudi na tem poho
du so nas spremljali naši godci, pevci 
in recitatorji. Upamo, da bo izražena 
želja botrovala nadaljnji tradiciji 
nočnih pohodov.

- 22. septembra smo se udeležili 16 
km dolgega pohoda od Leskovca do 
Velike Varnice. Tudi ta pohod je bil 
kulturno obarvan.

- Letošnje leto bomo zaključili s tradi
cionalnim pohodom do Sv. Avguština 
v sredini novembra.

Po javnomnenjskih raziskavah je lju
biteljev pohodništva v naših krajih ve
liko, mnogo manj pa jih je na naših 
pohodih, čeprav jih pred vsakim od
hodom obvestimo s plakati in v Pla
ninskem kotičku v Tedniku.

SESTAJAMO SE ENKRAT 
NA MESEC
Enkrat mesečno ima upravni odbor 

P.D. Haloze sejo, ki se je udeležuje g. 
Marijan Brunec. Na letno konferenco 
pa smo vabljeni vsi člani in novi ljubi
telji.
Stroški za pohod se poravnajo s 

Startnino (če je organiziran prevoz 
in/ali gostinska ponudba, čeprav se 
največkrat poslužujemo kar hrane iz 
nahrbtnika).
Ker želimo, da udeleženci v hoji po 

naših Halozah odnesejo najlepše vti

se, se pred vsakim pohodom, ki ga or
ganizira naša sekcija, prehodi 
najboljša varianta poti.
Članstvo se povečuje, sledimo pa 

tudi ciljem po razširitvi pohodništva 
med mladimi, saj združujemo šport, 
kulturo in ekologijo. Namen je prav 
tako vzgojni, saj želimo hkrati ponudi
ti in približati vrednote narave in kul
turne dediščine.

IN KAJ BOMO DELALI 
PRIHODNJE LETO?

Organizirali bomo 5 pohodov po 
naši bližnji in daljni okolici (termini 
bodo nadaljnje določeni), propagira
li in pridobivali bomo nove člane, oz
načili oz. markirali bomo poti, ki jih 
bomo tudi vnesli v pohodniško 
zloženko. Na teh poteh bomo naredi
li in locirali vsaj 10 klopi, naredili 5 
oglasnih tabel, na katerih bo narisa
na pohodniška in kolesarska pot po 
občini Zavrč. To pa bomo uresničili 
le, če bomo zbrali oz. dobili dotacije 
s strani občine.
Upam, da smo vas s tem člankom do

volj seznanili o našem delu in tudi 
navdušili, da se nam boste na pri
hodnjih pohodih tudi sami prid
ružili.

Za sekcijo Zavrč 
Peter Prelog
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ZAVRŠKI GASILCI PRAZNOVALI JUBILEJNIH 60 LET

Ob jubileju prenovljen gasilski dom s 
podobo sv. Florjana

Častna četa pred obnovljenim gasilskim domom v Zavrču

V domačem prostovoljnem gasils
kem društvu Zavrč so se letos pole
ti še posebej dobro pripravili na 
praznovanje visokega jubileja - 
60.obletnice obstoja društva. 
Osrednje praznovanje je bilo na 
deževen sobotni dan 21. julija, ko 
so priredili gasilski mimohod, 
proslavo s podelitvijo priznanja in 
zahval ter blagoslov slike sv. Florja
na na pročelju obnovljenega ga
silskega doma, dan prej pa so v 
Zavrču pripravili še taktično ga
silsko vajo. Gasilskega slavja v

Svečanosti ob jubileju završkih gasilcev so 
se udeležili mnogi gostje, med njimi tudi 
slavnostni govorniki, ki so na odru naz
dravili dobremu sodelovanju in novim us
pehom društva

Zavrču so se udeležili mnogi 
predstavniki iz gasilskih vrst, 
predsednik Območne GZ Ptuj 
Franci Vogrinec, predstavniki so

sednjih gasilskih društev in zvez, 
tudi iz sosednje Dubrave na 
Hrvaškem, farni župnik Jože 
Pasičnjek, predstavniki mnogih 
domačih društev, prijatelji gasilci 
iz avstrijske Obergralle z županom

in podžupan Zavrča Peter Vesen
jak, tudi slavnostni govornik na 
slovesnosti.

ZAHVALA ZASLUŽNIM 
GASILCEM IN 
PRIJATELJEM DRUŠTVA
Završki gasilci so ob jubileju po

delili lepo število zahval in plakete 
ter se na tak način zahvalili vsem, 
ki so jim pomagali pri razvoju 
društva.
Jubilejne plakete so prejeli: obči
na Zavrč, župan občine Miran 
Vuk, območna Gasilska zveza Ptuj, 
prijateljsko gasilsko društvo iz 
Obergralle v Avstriji, prijateljsko 
društvo DVD Lovrečan Dubrava, 
župan Gralle Manfred Tuscheu, 
farni župnik pater Jože Pasičnjek, 
in mojstra Janko Mislovič (poskr
bel je za nove žlebove na gasils
kem domu) in Janez Čagran

(opravil je zidarska dela).
Završkim gasilcem čestitamo ob 

jubileju ter jim želimo še dosti 
uspešnih let in čim manj požarov 
na domačem terenu.

TM

Pogled na prireditveni prostor, kjer se je kljub dežju zbralo lepo število gasilk in gasil
cev



OBVESTILO OBČINSKE UPRAVE
Zbiranj vlog za znižano plačilo vrtca

Starše predšolskih otrok, katerih otroci so vključeni v vrtec, želimo spomniti, daje potrebno, glede20 na 
določila Pravilnika o plačilih staršev za programe v vrtcih ( Ur. list RS, št. 44/96, 1/98, 84/98, 102/2000 in 
111/2000), do 15. novembra 2001 oddati vloge za znižano plačilo vrtca.

- Vlogo je potrebno vložiti na sedežu občine, kjer imata vlagatelj-ica in predšolski otrok stalno 
prebivališče, ne glede na to, kje otrok obiskuje vrtec.

- Glede na status staršev in morebitnih ostalih polnoletnih družinskih članov je k vlogi potrebno 
priložiti naslednje dokumente:

- za starše in ostale družinske člane- zavezance za plačilo dohodnine, ki so bili v delovnem 
razmerju neprekinjeno vse leto 2000:

- odločbo davčnega urada o odmeri dohodnine za leto 2000,
- odločbo o odmeri davka od dohodka iz dejavnosti ( velja za zasebnike, ki se jim ugotavlja dobiček 

na podlagi poslovnih knjig);

- za starše in ostale družinske člane- zavezance za plačilo dohodnine, katerih zaposlitev v 
letu 2000 ni trajala polnih 12 mesecev:

- potrdilo delodajalca o višini BRUTO plače za zadnje 3 mesece pred vložitvijo vloge za znižano plačilo vrtca,
- obvestilo- potrdilo o višini katastrskega dohodka v letu 2000 ( potrditi na vlogi!)

- za starše in ostale družinske člane, ki so brezposelni:

- potrdilo Republiškega zavoda za zaposlovanje o brezposelnosti in, v kolikor gre za upravičenost do denar
nega nadomestila, čas prejemanja nadomestila in bruto znesek,

- odločbo pristojnega centra za socialno delo, v kolikor gre za upravičenost do denarnega dodatka ( navedba 
obdobja upravičenosti),

- za polnoletne družinske člane, ki nimajo dohodkov:

- ustrezni dokument o njihovem statusu,

- za samohranilke-ce:

- dokazilo o preživnini, do katere so upravičeni družinski člani in o zadnji višini pripadajoče preživnine ( 
opomba: preživnina se v dohodek ne upošteva le v primeru, ko vlagatelj zahtevka dokaže, da je upravičenec ne prejema in da 
je za njeno izterjavo uveljavil razpoložljive pravne možnosti), oziroma

- dokazilo o pokojnini, do katere so upravičeni otroci po smrti staršev.

- Starši, ki vloge za znižano plačilo vrtca ne bodo oddali, bodo plačevali polno oskrbnino, to je 80% ekonoms
ke cene programa, ki ga obiskuje otrok.

Polna oskrbnina bo določena tudi staršem, ki vlogi ne bodo priložili zahtevanih dokazil in tistim, za ka
tere bo ugotovljeno, da so v vlogi navajali napačne podatke.

- Do oprostitve plačila vrtca so upravičeni le starši, ki prejemajo denarni dodatek po zakonu o so
cialnem varstvu in to dokažejo z odločbo centra za socialno delo.

Oprostitev plačila vrtca je začasna in velja za čas trajanja upravičenosti do denarnega dodatka.

Z zbiranjem vlog za znižano plačilo vrtca bomo pričeli v ponedeljek, 15. oktobra 2001.

Vloge je mogoče posredovati:
- osebno, v času uradnih ur ( ponedeljek, sreda, petek med 8.00 in 12. uro, ob sredah še med 15.00 in 17.00 

uro, v tajništvu občinske uprave), in priporočeno preko pošte na naslov; Občina Zavrč, Zavrč 11,2283 Zavrč

Občinska uprava Zavrč
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UPORABA SOLARNEGA STREŠNIKA V
SOLARNEM SISTEMU

V Sloveniji pripravljamo projekt 
na področju obnovljivih virov 
energije - sončne energije, ki 
predvideva zmanjšanje emisij 
toplogrednih plinov in je v skladu 
s Kyotskim sporazum, ki ga je Slo
venija ratificirala leta 1997. Pro
jekt sooblikujemo naslednji 
partnerji: Gea-SOL d.o.o.,
Turboinštitut d.d., 25-30 slovens
kih občin, Ministrstvo za okolje in 
prostor, Ministrstvo za gospo
darstvo, Ministrstvo za šolstvo, 
znanost in šport, Ministrstvo za 
delo, družino in socialne zadeve, 
Ministrstvo za zdravje ter GEF - 
Svetovni sklad za okolje. Projekt 
bo služil kot vodilo nadaljnjemu 
projektu EU, ki bo potekal v 
šestih evropskih državah: Nemči
ji, Avstriji, Franciji, Španiji, Portu
galskem in Sloveniji.

SOLARNI
BOJLER

Uporaba solarnega strešnika v 
solarnem sistemu

ČRPALKA

AVTOMATIKA

Interne meritve so pokazale pri zunanji temperaturi 4-C v sončnem, 
vendar vetrovnem vremenu od 10 -15h konstantno temperaturo 64 "C!

Solarni sistem za vsako stanovanjsko enoto zajema: 
7 m2 solarnih strešnikov 
najmanj 200 1 bojler 
toplotni izmenjevalec 5 kW 
obtočna črpalka 
ekspanzijska posoda 

_ regulacijska avtomatika s tipali

vezne cevi s spojnimi kosi 
merilne naprave (termometer, manometer) 
tekočina proti zmrzovanju (količina je odvis

na od geografske lege)
montaža sistema in priklop na obstoječ raz

vod

Subvencija pri projektu - za vsako gospodinjstvo
Občina
Subvencija RS
Subvencija GEF (Svetovni sklad za okolje)

49.750-68.350 SIT
91.800 SIT

78.081 SIT

' < / .

M
■

7:-v•
Znesek za plačilo za končnega porabnika (gospodinjstvo)
energetski pregled s svetovanjem z načrtom (z DDV) 
vgradnja solarnega sistema (celoten sistem z DDV)

41.364 SIT 
188.242 SIT

(Vrednosti so preračunane iz tuje valute in so podvržene spremembam tečaja).
Vse informacije in prednaročila oz. prijave se lahko dobijo v trgovini Majcenovič d.o.o. Hrastovec 26/b 

Zavrč ali na tel: 761-02-91.
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IZŠLA JE NOVA PESNIŠKA ZBIRKA PETRA VESENJAKA IZ TURŠKEGA VRHA

Pesmi narave, ljubezni in razmišljanja

»Veselimo se s Petrom ob njegovem »dru- 
gorojencu« in mu želimo, da bi bilo njego
vo življenje še dolgo plodno in ustvarjalno 
tudi na polju nadaljnega pesniškega ust
varjanja,« je dejala profesorica Marija 
Svetelšek

Prijeten poletni večer 11. avgusta 
bo marsikomu ostal v lepem spo
minu. Na ta dan je namreč do
mačin, podžupan Peter Vesenjak, 
doma iz Turškega Vrha, na grajs
kem dvorišču v družbi svojih prija
teljev, znancev in gostov 
predstavil svojo drugo pesniško 
zbirko Me grički haloški bodri
jo. Pesmi izpod peresa Petra

Pesmi P. Vesenjaka sta prebirali domačin
ki Petra Bratuša in Zvonka Borak

Vesenjaka so nastajale zadnjih 
nekaj let, v njih pa pesnik opeva 
naravo, se »razdaja« ljubezni, in v 
tretjem sklopu predstavlja 
razmišljujoče - socialne pesmi. 
Pesnik je energijo in navdih za pi
sanje iskal v rodnih Halozah, kjer 
mu, kot pravi, lepa pokrajina, vi
norodni grički in preprost haloški 
človek pomenijo največ.
Prvo pesniško zbirko v samoza

ložbi je predstavil leta 1995, pesmi 
poznamo pod naslovom V miru 
rasti žitni klas. S prvimi pesnitva
mi je želel opozoriti na lepote 
haloške pokrajine, kamor so še 
pred leti nekateri želeli »shraniti« 
radioaktivne odpadke. Pesmi so

Igralec Polde Bibič

bile njegov velik prispevek v pod
poro tistim, ki so temu odločno 
nasprotovali in pri tem tudi uspeli. 
A po drugi pesniški zbirki mu ust
varjalna žilica ni dala miru, pridno 
je pesnil še naprej.

ME GRIČKI HALOŠKI 
BODRIJO...
In kako je Peter Vesenjak ves čas 

ustvarjal? O tem pravi takole: 
»Neka notranja sila me je gnala, da 
v pisani besedi izrazim domoljub
je do svojega rojstnega in zdaj tudi 
bivalnega kraja. Ljubezen do 
Haloz me je vedno gnala naprej in

Igralec Bojan Maroševič

vedno znova sem spoznaval, da je 
haloška pokrajina nekaj posebne
ga v vsej svoji čistosti, pristnosti, 
kar človeku pušča lepe spomine. 
V svojih pesmih vse to izražam in 
pri pripravi zadnje zbirke sem 
spoznal, da človek pravzaprav pot
rebuje neko vzpodbudo za svoj 
obstoj, nekaj te mora bodriti. Lah
ko so to tudi grički - haloški, ki 
lahko dajejo in dajejo, pa tega ni 
nikoli konec. Lahko bi rekel, da 
sem sedaj našel svoj mir v drugi 
pesniški zbirki.

Vesel in srečen sem, da sem svo
je pesmi lahko predstavil v tako 
čudoviti družbi, kot sta dramska 
igralca Polde Bibič in Bojan 
Maroševič, »svoje« lektorice, pro
fesorice Marije Svetelšek, pro
fesorja Franca Simoniča, ki je 
uredil zbirko, in seveda vseh tistih, 
ki so mi pomagali pri »rojevanju« 
zbirke. Hvaležen sem domačinka
ma Petri Bratuša in Zvonki Borak, 
citrarju Borisu Petroviču in njego
vi hčerki Poloni iz Ribnice, pa vio
linistu Damiru Dekaniču iz 
Hrvaške, domačim pevcem, pev
kam, ljudskim godcem in har
monikarjem za prijeten kulturni 
program.«

TM
Tudi v imenu uredništva glasila Dober den našemu podžupanu iz srca čestitamo ob izidu njegove druge pesniške zbir
ke ter mu zaželimo še mnogo ustvarjalne energije, ki jo bo potreboval za nove in nove pesmi.
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5. ROJSTNI DAN ZAVRŠKE PODRUŽNICE

Odvrtele so se pisane vetrnice jeseni
Četrtek, 27. septembra. Praznik mladih; učencev, malčkov iz vrtca in delavcev OŠ Cirkulane, 

podružnične šole v Zavrču. S praznikom - že petim rojstnim dnevom nove završke šolske »lepo
tice« so se v občini tudi zaključile prireditve ob 5. občinskem prazniku. Praznovanje je tudi le
tos potekalo na šolskem igrišču, lepo vreme pa je pripomoglo, daje prireditev odlično uspela.

Prireditveni prostorje bil ves čas poln nastopajočih, ki so se znova potrudili in že v dobrih 
štirinajstih dneh novega šolskega leta pripravili pester glasbeno-plesni program.

»OTROKOM PONUDITI 
SVOBODO, MIR, NOVA 
ZNANJA....
Glavna govornika na šolski zabavi 

sta bila podžupan Peter Vesen
jak, ki je ob tej priložnosti v šolsko 
knjižnico daroval nekaj izvodov 
svoje nove pesniške zbirke, prav 
tako tudi domači pesnik Marijan 
Brunec, »glavno« besedo na pri
reditvi pa je imela vodja završke 
podružnice Marta Bosilj. Tako
le je povedala: »Čas hitro teče in 
tako smo že vstopili v novo ero, v 
nove čase in v hitrejši razvoj naše 
mlade slovenske države. Verja
mem in upam, da bo generacija ot-

Marta Bosilj

rok iz Zavrča skupaj s starši dojela, 
da je to izjemna priložnost za urav
navanje in urejanje naših medse

bojnih človeških odnosov in ne 
samo čas brezobzirnega, bliskovi
tega napredka, ki nosi udobje ter 
izobilje, temveč tudi čas - za svet 
drugačnih, predvsem humanejših 
etičnih vrednot, kvalitetnejšega 
življenja in sobivanja.

Naši otroci v vrtcu in šoli mora
jo biti in so garant za boljši svet. Na 
njih in za njih je treba graditi novo 
življenje, jim zaupati, jih poslušati, 
jim slediti, se od njih kaj naučiti in 
jim seveda na tej poti tudi pomaga
ti. Njihova srca - duše so čiste in 
jih niso umazala grda izkustva sve
ta starejših. Otrokom ne moremo 
in ne smemo ponuditi sveta vojn, 
nasilja, brezčutne pohlepnosti in 
propadajoče morale, kar nam ne
nehoma ponuja svet. Otrokom bi 
želeli ponuditi svobodo, mir, prost 
vstop do vira znanj in informacij,

svet izbire med boljšim in ne med 
slabim.«

TM

Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Peter Vesenjak, Tatjana Mohorko, Dani
ca Bratuša in Lidija Domjan. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec in arhiv društev. Oblikovanje: Vejica, Rado 
Škrjanec s.p. Tisk: Grafis Rače Naslov uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč Telefon: (02) 762-01-50, 
761-1801 Glasilo občine Zavrč Dober den je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kultu- 
ro pod zaporedno številko 1613- Natisnjeno: 500 brezplačnih izvodov_______________________________________



KRVODAJALSKA AKCIJA
Dne 6.09. 2001 je bila krvodajalska akcija za občino Zavrč. Kri, to 

dragoceno tekočino, so darovali naslednji krvodajalci:
Vida Milunič, Gorenjski vrh 21 
Stanislav Ivančič, Hrastovec 73/a 
Gordana Kumer, Hrastovec 92 
Frančiška Bolčevič, Hrastovec 45 
Brigita Lužnik, Hrastovec 28 
Terezija Zebec, Hrastovec 26/a 
Hedvika Mislovič, Hrastovec 24/c 
Tatjana Krajnc, Hrastovec 134 
Sonja Fostnarič, Hrastovec 26/d 
Kristina Kokot, Hrastovec 3/a 
Štefka Kornet, Pestike 5/a 
Franjo Kumek, Goričak 37 
Ivanka Fajfar, Turški vrh 17 
Darinka Kocjan, Orešje 169 
Peter Zebec, Hrastovec 26a
Po akciji smo obiskali Perutnino Ptuj d.d. Pod vodstvom Alenke 

Brglez nas je pot vodila od nečistega dela, enisceracije, do pakirnice, 
seveda samo po loži, to pa zaradi strogih veterinarskih predpisov. 
Naši krvodajalci so z velikim zanimanjem spremljali delovni proces v 
enem najuspešnejših podjetij v Ptuju in v Sloveniji. V tej družbi dela 
precej naših občanov. Ob koncu obiska smo se zahvalili ga. Alenki 
Brglez za strokovno voden obisk. Posebno zahvalo pa izrekam 
predsedniku uprave dr. Romanu Glazerju za izdano dovoljenje. 
Naslednja akcija bo v mesecu marcu z obiskom vinske kleti.
V imenu OO RK Zavrč KO RK Zavrč izrekam zahvalo vsem 

darovalcem, občane pa vabim, da se naslednjih akcij udeležijo še v 
večjem številu.

Podpredsednik OO RK Zavrč

OB PODLEHNIŠKEM JEZERU

Nad temnim jezerom 
mirno tišina leži, 
visoko na nebu 
se zvezda samotna blešči.

Tišina se globoko 
v jezeru izgublja, 
ko zvezda bleščeča 
gladino jezera poljublja.

Bila si nežna, 
ljubka, zala,
široko si oči odprla, da zvezda 
iz jezera se je v njih bleščala.

Sem vso nežno 
te objel
in poljub sem zvezde 
v milih ti očeh odvzel.

Peter Vesenjak

Sodelujte v dobrodelni akciji 
Slovenske Karitas

Dobrota opogumlja
Vaša dobrota vrača upanje ljudem v stiski

Karitas Telefon:
01 23 23 186 

www.karitas.si

NOVE PRILOŽNOSTNE ZNAMKE POSTE
SLOVENIJE

Pošta Slovenije je v letošnjem 
letu izdala 3 redne in 25 pri
ložnostnih poštnih znamk. Tem 
se je 21. septembra pridružilo še 5 
novih priložnostnih znamk, s 
katerimi pošta obeležuje po
membne obletnice in dogodke.
Z novimi znamkami se spominjamo 

stote obletnice rojstva skladateljev 
Blaža Arniča in Lucijana Marije 
Škerjanca, potem stote obletnice prve 
slovenske realke v Idriji. Ob 4. oktobru - 
svetovnem dnevu varstva živali- je izšla 
znamka z motivom Prstni odtis in muca 
oblikovalke Mojce Dolinar, in še na eno 
znamko ne smemo pozabiti, ta pa je 
posvečena Organizaciji združenih 
narodov, ki je letošnje leto razglasila za 
leto dialoga med civilizacijami. V ta 
namen je izšla znamka z motivom Otroci 
v komunikacijskem krogu.

TM

Blaž Antič
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lite
Lucijan Marija Škerjanc


